

Title (en)
Spinning or twisting machine.

Title (de)
Spinn- oder Zwirnmaschine.

Title (fr)
Métier à filer ou à retordre.

Publication
EP 0651079 A1 19950503 (DE)

Application
EP 94114690 A 19940919

Priority
DE 4337099 A 19931029

Abstract (en)

The invention relates to a spinning or twisting machine, particularly a ring-spinning machine, consisting of identical machine portions provided with work stations and each covering some of the length of the machine, machine portions being limited by stand walls (3, 4) supporting longitudinal structural parts (5) and extending transversely relative to the longitudinal direction of the machine. The machine portions (1) consist alternately of complete full sections (2) provided with two end stand walls (3, 4) and of intermediate sections (6) having only the longitudinal structural parts (5) and mounted in the adjacent stand walls (3, 4) of the complete full sections (2). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung bezieht sich auf eine Spinn- oder Zwirnmaschine, insbesondere Ringspinnmaschine, bestehend aus gleichartigen, mit Arbeitsstellen versehenen, jeweils einen Teil der Länge der Maschine umfassenden Maschinenabschnitten, wobei die Maschinenabschnitte durch Längsbauteile (5) stützende, sich quer zur Maschinenlängsrichtung erstreckende Gestellwände (3,4) begrenzt sind. Die Maschinenabschnitte (1) bestehen wechselweise aus mit zwei endständigen Gestellwänden (3,4) versehenen kompletten Vollsektionen (2) und aus nur die Längsbauteile (5) aufweisenden, in den angrenzenden Gestellwänden (3,4) der kompletten Vollsektionen (2) gelagerten Zwischensektionen (6). <IMAGE>

IPC 1-7

D01H 1/16

IPC 8 full level

D01H 1/16 (2006.01)

CPC (source: EP)

D01H 1/162 (2013.01)

Citation (search report)

- [XD] DE 4219701 A1 19930114 - SCHUBERT & SALZER MASCHINEN [DE]
- [A] GB 652984 A 19510502 - HOWARD & BULLOUGH LTD, et al

Cited by

EP1052314A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0651079 A1 19950503; DE 4337099 A1 19950504; JP H07189048 A 19950725

DOCDB simple family (application)

EP 94114690 A 19940919; DE 4337099 A 19931029; JP 21291494 A 19940906